



**CME Group Market Data Application / Cancellation Form**  
**芝加哥商品交易所集團市場數據報價申請 / 取消表格**

Please send your completed form to Customer Services Department by post, email to [cs.securities@sunisec.com](mailto:cs.securities@sunisec.com), fax to (852) 3585 3622 or by visiting our office. Your request will be processed within 2 working days upon receipt of the duly completed form. For inquiries, please do not hesitate to contact our hotline at (852) 3585 8988.

請將已填妥的表格郵寄至本公司客戶服務部、電郵至 [cs.securities@sunisec.com](mailto:cs.securities@sunisec.com)、傳真至(852) 3585 3622 或交回本公司。收到填妥的表格後兩個工作天內處理您的申請。如欲查詢，請致電(852) 3585 8988 與客戶服務部聯絡。

To致: Sun International Securities Limited 太陽國際証券有限公司

I/We hereby write to apply for: 本人/吾等現向貴公司申請：

- CME Group Market Data services.  
 Cancellation of CME Group Market Data Services

**CME Group Market Data Service (Only for China, Taiwan and Hong Kong Client Application)**

芝加哥商品交易所集團市場數據報價服務 (只供香港、台灣、中國客戶申請)

Client Type: 客戶類型：

- 專業客戶 Professional Client\*  
 非專業客戶 Non-Professional Client

\*Professional Client shall include, without limitation 專業客戶包括但不限於:

- Any person or entity that provides financial or similar services to any third party.  
任何個人或團體提供金融或類似服務給與第三方。
- Any person that is registered or qualified as a professional trader or investment adviser with any stock, commodities or futures exchange or contract market, or with any regulatory authority, professional association or recognized professional body.  
任何個人取得任何監管機構、專業協會或認可專業團體的股票、商品、期貨交易或期權市場的專業交易員或投資顧問資格。
- Any person or entity that acts on behalf of an institution that engages in brokerage, banking, investment or financial activities.  
任何個人或團體被指定為經紀、銀行、投資或金融機構的代理人。

Effective Date:  
生效日期:

DD 日 / MM 月 / YYYY 年

Email address:  
電郵地址:

**Terms and Conditions:**

To terminate the CME service, you have to notify us by filling in the CME Group Market Data Application / Cancellation Form at least five working days before the end of a month. The application will be effective from the first day of the following month onwards.

終止使用數據報價服務需於離月底前最少五個工作天通知本公司，並將於下一個月一號生效。

The real time quote service plan is provided from different sources. Subscribers are responsible for the risks of using the information provided. Our company shall not be liable for any loss or damage arising from any inaccuracies or omissions.

數據報價服務由不同供應商提供。用戶須自行承擔使用即時報價服務計劃之內容的風險。資料如有錯漏而令閣下蒙受損失，本公司概不負責。

Sun International Securities Limited reserves the right to adjust or amend any terms and conditions of this application form without further notification.

太陽國際証券有限公司保留隨時修改或修訂本協議的條款的權利而無需另行通知。

Client Signature 客戶簽署	Please use the signature(s) field with our company 請用留存本公司之印鑑式樣	Account No. 戶口號碼	
Client Name 客戶名稱		Date 日期	DD 日 / MM 月 / YYYY 年

**For official use only 只供本公司填寫**

Received by:	Signature verified by:	Processed by:
Date:	Date:	Date: